

Dilluns, 8 de maig de 2017

ADMINISTRACIÓ LOCAL

Ajuntament de Sabadell. Gabinet de l'Alcaldia

ANUNCI de convocatòria de subvencions del Servei de Salut

Convocatòria per a la concessió de subvencions, en règim de concurrència, del Servei de Salut per l'any 2017.

BDNS (Identif.): 344723.

De conformitat amb el previst en els articles 17.3.b y 20.8.a de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de Subvencions, es publica l'extracte de la convocatòria el text complet de la qual es pot consultar a la Base de Dades Nacional de Subvenciones (<http://www.pap.minhap.gob.es/bdnstrans/index>).

Extracte dels Acords de 24 d'abril de 2017 de la Junta de Govern Local de l'Ajuntament de Sabadell, per la qual es convoquen subvencions, en règim de concurrència, del Servei de Salut per a l'any 2017.

Primer. Beneficiaris:

Poden ser beneficiàries les entitats, sense ànim de lucre, que tinguin com a objectius principals la promoció i protecció de la salut, així com la millora de la qualitat de vida de la població de Sabadell. Les entitats tindran que desenvolupar els seus projectes, serveis i/o activitats objecte de la subvenció a la ciutat de Sabadell i hauran de fomentar:

L'educació i la informació sanitària, la prevenció de malalties i la protecció de la salut.

La millora de la qualitat de vida de les persones afectades per malaltia crònica.

La formació en matèria sanitària d'agents de la població general o de col·lectius específics.

La sensibilització, el recolzament i l'ajuda mútua en problemes de salut.

Els projectes de salut pública orientats a l'anàlisi, la investigació i la participació.

Altres projectes de salut que complementin l'actuació municipal en l'àmbit de la salut pública.

Segon. Finalitat:

Projectes, serveis i activitats que tinguin per objecte promoure i protegir la salut i millorar la qualitat de vida de la població de Sabadell i que siguin complementàries de les competències de salut de l'Ajuntament de Sabadell, al llarg del 2017.

Tercer. Bases reguladores:

Ordenança General de Subvencions, aprovada per el Ple del Ajuntament de Sabadell, en data 23 de desembre de 2008 (publicat al *Butlletí Oficial de la Província de Barcelona*, número 10, del 12 de gener de 2009).

Bases específiques reguladores de la concessió de subvencions del Servei de Salut (text refós), aprovades pel Ple de l'Ajuntament de Sabadell, 4 de març de 2014, (publicades al *Butlletí Oficial de la Província de Barcelona*, de 24 de març de 2014).

Quart. Import:

La dotació per a l'esmentada convocatòria és de 49.000 EUR.

Cinquè. Termini de presentació de sol·licituds:

Trenta dies naturals a partir del dia següent a la publicació d'aquest extracte al *Butlletí Oficial de la Província de Barcelona*.

Dilluns, 8 de maig de 2017

Sisè. Altres informacions:

Per a la tramitació de les sol·licituds serà preceptiu que s'aporti la documentació que es detalla a l'article 6 del Text Refós de les Bases Específiques anteriorment esmentades.

Sabadell, 24 d'abril de 2017

El tinent d'alcalde de l'Àrea d'Acció Social i Cultura, Joan Berlanga Sarraseca

ANUNCIO de convocatoria de subvenciones del Servicio de Salud

Se convocan subvenciones para fomentar la promoción y la protección de la salud de la población de Sabadell para el año 2017.

BDNS(Identif.):344723

De conformidad con lo previsto en los artículos 17.3.b y 20.8.a de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, General de Subvenciones, se publica el extracto de la convocatoria cuyo texto completo puede consultarse en la Base de Datos Nacional de Subvenciones (<http://www.pap.minhap.gob.es/bdnstrans/index.>)

Extracto de los Acuerdos de 24 de abril de 2017 de la Junta de Gobierno Local del Ayuntamiento de Sabadell, por la que se convocan subvenciones, en régimen de concurrencia, del Servicio de Salud para el año 2017.

Primero. Beneficiarios:

Pueden ser beneficiarios las entidades, sin ánimo de lucro, que tengan como objetivos principales la promoción y protección de la salud, así como la mejora de la calidad de vida de la población de Sabadell. Las entidades tendrán que desarrollar sus proyectos, servicios o actividades objeto de la subvención a la ciudad de Sabadell y fomentaran:

La educación y la información sanitaria, la prevención de enfermedades y/o la protección de la salud.

La mejora de la calidad de vida de las personas afectadas por enfermedad crónica.

La formación en materia sanitaria de agentes de la población general o de colectivos específicos.

La sensibilización, el apoyo y la ayuda mutua en problemas de salud.

Los proyectos de salud pública orientados al análisis, la investigación y la participación.

Otros proyectos de salud que complementen la actuación municipal en el ámbito de la salud pública.

Segundo. Finalidad:

Proyectos, servicios y actividades que tengan por objeto promover y proteger la salud y mejorar la calidad de vida de la población de Sabadell y que sean complementarias de las competencias de salud del Ayuntamiento de Sabadell, durante el 2017.

Tercero. Bases reguladoras:

Ordenanza General de Subvenciones, aprobada por el Pleno del Ayuntamiento de Sabadell, en fecha 23 de diciembre de 2008 (publicado en el *Boletín Oficial de la Provincia de Barcelona*, número 10, del 12 de enero de 2009).

Bases específicas reguladoras de la concesión de subvenciones del Servicio de Salud (texto refundido), aprobadas por el Pleno del Ayuntamiento de Sabadell, 4 de marzo de 2014, (publicadas en el *Boletín Oficial de la Provincia de Barcelona*, de 24 de marzo de 2014).

Cuarto. Importe:

La dotación para dicha convocatoria es de 49.000 EUR.

Quinto. Plazo de presentación de solicitudes:

Treinta días naturales a partir del día siguiente a la publicación de este extracto en el *Boletín Oficial de la Provincia de Barcelona*.

Butlletí Oficial de la Província de Barcelona

Dilluns, 8 de maig de 2017

Sexto. Otros datos:

Para la tramitación de las solicitudes será preceptivo que se aporte la documentación que se detalla en el artículo 6 del texto refundido de las bases específicas anteriormente mencionado.

Sabadell, 24 de abril de 2017

El teniente de alcalde del Área de Acción Social y Cultura, Joan Berlanga Sarraseca